
Styrelsemöte nr 6, 22 augusti 2024
Plats: Möte via Zoom.
Tid: torsdagen den 22 augusti 2024.

Närvarande: Dan Israel (DI), ordförande, Dick Öhman (DÖ), sekreterare, Lennart B.
Johansson (LBJ) justerare, Anders Flärdh, Lars-Erik Åberg (LEÅ), samt Bo Steiner (BS).
Frånvarande: Inga.

1. Mötets öppnande.
Mötet öppnades av ordförande DI.

2. Val av mötesfunktionärer.
Till ordförande valdes DI, sekreterare DÖ och justerare LBJ.

3. Mötets beslutsförhet.
Mötet ansågs behörigt utlyst och beslutsmässigt.

4. Justering av föregående protokoll.
Föregående protokoll godkändes.

5. Fastställande av dagordning.
Till punkt 9. Aktiviteter lades Utbildning till. I övrigt fastställdes dagordningen
enligt DI:s förslag.

6. Ekonomi.
För att underlätta medlemsrekryteringen inför HT-24 föreslogs att personer som inte
tidigare varit medlemmar i Seniorschack, och som vill delta i verksamheten under
hösten, ska erbjudas en rabatt för medlemskap resten av året enligt följande princip:

Om de vill delta i Seniorserien eller Stocholmsmästerskapet 60+), och inte har annan
huvudklubb så blir avgiften för höstterminen 24: 340+150 = 490 kr.
Om de har annan huvudklubb blir avgiften 150 kr.

För de nya medlemmar som inte är intresserade av tävlingsspelande,
(ex. PRO-gruppen/Utbildningsverksamheten ),
blir avgiften för höstterminen 24: 150 kr.
Styrelsen beslutade att anta förslaget om reducerade avgifter för HT-24.



Det beslutades att klubben ska öppna ett eget konto på Zoom för möten på internet.
Det beslutades att anta Björn Löwgrens förslag till budget för turneringen
Stockhholmsmästerskapet 60+, se bilaga 1.

7. Hemsidan. På förra mötet tillsattes en arbetsgrupp för den nya hemsidan. Dags att
sammankalla gruppen?
Det beslutades att till nästa möte ska arbetsgruppen presentera en rapport. Det
beslutades även att LBJ kontaktar Svenska schackförbundets ordförande Håkan
Jalling om det finns tankar om att etablera någon form av gemensam struktur för
landets schackklubbar. Han ska även lyssna med Håkan om möjligheten att lagra
inspelningar från till exempel utbildningar.

8. Salongerna. Hur vill vi förbättra lokalen? Se bifogade brev från ordförande
Karl Dingertz.
Vi ansåg att det behöver samordnas de tekniska detaljerna och att det instruktioner till
dem. Frågan uppkom också om vem som ansvarar för utrustningen. En kamera för att
spela in utbildning ansåg vi också att lokalen behöver. DI kommer att framföra våra
åsikter.
9. Aktiviteter
a. Seniorserien. BS

Serien börjar onsdagen den 4 september. Det är 54 anmälda, troligen ett nytt rekord.

De kommer att delas in i 5 grupper.

b. Stockholmsmästerskapet 60+
Mästerskapet börjar torsdagen den 12 september. Ansvarig Björn Löwgren har
insänt ett förslag för budget av priser. Mötet beslutade att anta förslaget. c.
Nybörjarverksamheten. AF

Nybörjarverksamheten börjar den tisdagen den 10 september klockan 13.00.
Ansvariga är DI och AF. Under september kommer verksamhet att ske varje
tisdag. Sedan utvärderar vi hur vi kommer att gå vidar.

d. Allsvenskan, Stockholmsserien och lag-DM. LEÅ
Allsvenskan startar den 7 oktober. Vi kommer att ställa upp med två lag.
Stockholmsserien startar den 20 oktober. Vi kommer att ställa upp med två lag
i Stockholmsserien och i Lag-DM.

e. Utbildning. AF
Utbildning kommer att ske med start tisdagen den 10 september. Temat är



bland annat Konsten att kalkylera. Program finns på hemsidan. PO
Hesselborn, Bengt Hammar och Gunnar Hedin är nu engagerade som
föredragare.

f. Övriga frågor
Inga övriga frågor togs upp.

10. Äldrenämnden. Redovisning av förra årets verksamhet samt ny ansökan.
DI DI ansvarar för redovisningen med hjälp av AF.

11. Övriga frågor
AF meddelade att efter helgen kommer en ny version av medlemsmatrikeln.

12. Nästa möte
Det beslutades att vi har framtida möten via Zoom eller Teams och att de ska ske på
måndagar. Kommande möten blir måndagen den 16 september klockan 15.00 och
måndagen den 21 oktober samma tid.

Sekreterare: Dick Öhman Justerare: Lennart B. Johansson


